
238/2017  w sprawie ilości godzin przyjęć pacjentów w poradni onkologicznej 

 

Zgłoszona przez Panią Wiolettę Drzewińską interpelacja podczas XLV sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu w dniu 25 października 2017 roku.  

 

 
Treść zapytań: Dlaczego do tej pory nie zwiększono ilości godzin przyjęć dla pacjentów   
w poradni onkologicznej ? 
 
  
Treść odpowiedzi: W załączeniu przekazuję odpowiedź Prezesa Zarządu Spółki Szpitala  

w Dębnie. 

 


